

قرارات الجمعية العامة غير العادية

- 1 - الموافقة على مقترح تخفيض رأس مال الشركة للمساهمين حسب البيانات المالية المدققة (حسب المرفق)، عن طريق الآتي: أ- تخفيض رأس المال المصدر للشركة من (8,500,000) الى (4,310,000) ، وذلك لإطفاء مبلغ (4,190,000) من الخسائر المتراكمة على الشركة كما في 31 مارس 2026. ب- استقطاع مبلغ (185,875) من الاحتياطي القانوني للشركة لإطفاء الجزء المتبقي من الخسائر المتراكمة كما في 31 مارس 2026 . وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 2 - تعديل المادة رقم (1) من النظام الأساسي الخاصة بإسم الشركة (حسب المرفق) . وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار غير موافق
- 3 - تعديل المادة رقم (5) من النظام الأساسي الخاصة برأس مال الشركة بعد التخفيض وتسجيل رأس المال الجديد لدى المسجل (حسب المرفق) وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 4 - تفويض مجلس إدارة الشركة أو من يتم اختيارهم من الأعضاء باستكمال كافة الاجراءات والموافقات المطلوبة لتنفيذ قرارات الجمعية المذكورة أعلاه وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق

أمين السر:

منصور نصر علي الحلقى

نقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.م)



Extra Ordinary Agendas Resulotion

- 1 - 1- Approval of the proposal to reduce the company's share capital for the shareholders, based on the audited financial statements (as attached), through the following: a. Reducing the company's issued share capital from 8,500,000 to 4,310,000 as of March 31, 2026, in order to offset accumulated losses amounting to 4,190,000. b. Allocating an amount of 185,875 from the company's legal reserve to offset the remaining portion of the accumulated losses. and most of the votes go for **Agree**
- 2 - Amendment to Article (1) of the Articles of Association regarding the company's name (attached). and most of the votes go for **Not Agree**
- 3 - Amendment of Article (5) of the Company's Articles of Association regarding the company's share capital after the reduction and registration of the new capital with the Registrar (attached) and most of the votes go for **Agree**
- 4 -Authorizing the company's board of directors or their selected members to complete all the procedures and approvals required to implement the decisions of the aforementioned assembly. and most of the votes go for **Agree**

Meeting Secretary:

منصور ناصر على الحاتمي

Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م)



نقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence

